

Verslag van de jaarvergadering contactcommissie Jisp – 31 oktober 2018

Aanvang: 20.00 uur in de kantine van vv Jisp

Aanwezig:

Contactcommissie Jisp:

Anouk Scholtens, Kiki van de Nes, Saskia Remmelzwaal, Jan Koene en Jim Praag

Leden college gemeente Wormerland:

Burgemeester Peter Tange, wethouders Rob Berkhout, Jeroen Schalkwijk en Kees van Waaijen.

OVER-gemeenten:

Wijk- en kernmakelaar Natascha Minnebo, BOA's Dave Sealtiel, Harry Kos en Ed Zijp
Raadsleden en belangstellenden: ± 40 personen

Verslag: Carlijn Schopman

1. Opening door voorzitter

Voorzitter heet iedereen van harte welkom.

2. Mededelingen vanuit het college

Rob Berkhout: Helaas moeten Harold Halewijn en Jeroen Schalkwijk vanavond op andere plekken zijn of de gemeente vertegenwoordigen. (=> Jeroen is later op de avond alsnog bij dit overleg aangeschoven)

Peter Tange: De burgerhulppost is goed van start gegaan. Complimenten aan de iedereen die zich hiervoor inzet. Er wordt veel geoefend en de eerste uitrukken zijn goed verlopen.

3. Verslag jaarvergadering 2017

Er zijn geen opmerkingen op het verslag.

4. Glasvezel voor internet

Rob Berkhout geeft aan dat de gemeente in zee is gegaan met een ontwikkelaar (Glasvezel buitenaf). Deze aanbieder belooft dat als 40 % van de adressen die aangeschreven zijn in Wormerland, Oostzaan, Landsmeer, Waterland en Edam-Volendam zich voor 17 december aanmeldt bij 1 van de 5 geselecteerde bedrijven dat zij dan overal glasvezel gaan aanleggen. Er zijn 3400 huishoudens aangeschreven. Jisp en Neck behoren niet tot het buitengebied, maar worden ook meegenomen. De campagne is net van start gegaan. Er zijn o.a. informatieavonden gepland. Meer informatie is te vinden op www.glasvezelbuitenaf.nl (selecteren Buitengebied van Zaanstreek-Waterland).

De heer Doorn uit de zaal raadt iedereen aan om de informatie goed te lezen en ook burens etc te enthousiasmeren zich aan te melden. Als je nu niet mee doet, maar misschien later wel wil aansluiten, dan zal dit aanzienlijk meer gaan kosten. U kunt zich ook aanmelden als ambassadeur.

Het blijkt dat niet iedereen in de zaal de brief heeft ontvangen. De gemeente zal uitzoeken hoe dit kan. Zijn bijvoorbeeld vakantieparken meegenomen?

Er komt een tip vanuit de zaal dat gemaakte afspraken zwart op wit gezet moeten worden.

5. Nieuwe Huisvesting Jisp

De contactcommissie wil graag dat er gebouwd gaat worden voor ouderen en bijvoorbeeld huurwoningen voor jongeren.

Rob Berkhout: het is een lastig probleem. We zitten in een natuurgebied en hebben met bufferzones te maken. Het is ook lastig om de provincie mee te krijgen.

De gemeente is uiteraard op zoek naar mogelijkheden en wil zich o.a. oriënteren op wonen in de 2^e lijn. Denk bv aan de brandweerkazerne. Er is echter (nog) geen beleid voor. Er moeten eerst kaders worden gesteld. De raad gaat hierin mee en er is onlangs een raads werkgroep ingesteld om beleid te gaan ontwikkelen. Dit is een heel nieuw initiatief en moet nog vorm krijgen.

Daarnaast hoort de gemeente graag als er plekken zijn die de gemeente niet ziet, maar die er wel zijn. Meld dit dan bij de gemeente.

Jan Koene: Is het misschien mogelijk om ergens een appartementen complex te realiseren (bijvoorbeeld i.p.v. een leegstaande boerderij). Daar kunnen evt alleenstaanden naar toe gaan, zodat de huurwoningen waar ze nu in zitten vrij komen voor jongeren...

Kees van Waaijen: Er is laatst elders een enquête gehouden onder ouderen. Deze gaven allemaal aan liever naar Wormer te verhuizen dan in hun kern te blijven vanwege alle voorzieningen. Er zal dus eerst onderzoek gedaan moeten worden of de ouderen in Jisp wel op zoek zijn naar een appartement in Jisp.

De contactcommissie zal de ontwikkelingen nauwlettend in de gaten houden.

6. Overlast op surfeiland en varen

Ondanks de vele uren dat de boa's op het water zijn geweest de afgelopen zomer, is er nog steeds overlast.

Harry Kos: De boa's zijn heel veel op het water geweest de afgelopen zomer en hij heeft het idee dat de overlast daardoor wel afgenomen is. Er is een mailadres in het leven geroepen voor meldingen en er zijn veel mensen aangesproken op hun gedrag. Tevens zijn er diverse huisbezoeken gehouden bij ouders van jongeren die overlast veroorzaken. Helaas zijn de veroorzakers vaak gevlogen als de boa's in aantocht zijn. Via social media is iedereen al snel op de hoogte van de komst van de boa's.

Peter Tange: In Wormerland is het verplicht om je boot te registreren en de sticker moet zichtbaar op de boot geplakt worden. Misschien kan de gemeente een project starten om iedereen te attenderen op dit feit en dat er strenger gehandhaafd gaat worden. Dan zijn in elk geval de eigenaren makkelijker op te sporen in geval van overtredingen.

Dave Sealtiël: het is lastig om te bekeuren voor snelheid. Er moet dan bewezen worden hoe hard er gevaren is en dat is op dit moment niet mogelijk. Er kunnen wel bekeuringen worden uitgeschreven voor ontbreken van vaarbewijzen, reddingsvesten, dodemanskoord of brandblussers. Misschien dat daar volgend jaar extra streng naar gekeken kan worden.

Peter Tange: De gemeente zal kijken naar de mogelijkheden om toch bekeuringen te kunnen uitschrijven voor hard varen.

Ed Zipp: Afgelopen zomer was het weer erg mooi. Daardoor werd zelfs rond middernacht overlast ervaren. Hij zal voorstellen om volgend jaar wat vaker later op de dag en in de weekenden te gaan controleren.

De heer Arnold geeft aan dat de prullenbakken op het eiland vaak hartstikke vol zijn. Is het misschien mogelijk om grotere klike's neer te zetten? De gemeente zal uitzoeken of dit mogelijk is.

De heer Mandjes geeft aan dat de brug over de Brouwersloot spekglad is. De gemeente zal dit doorgeven aan de buitendienst en kijken of er wat aan gedaan kan worden. Dit soort opmerkingen kunnen altijd worden doorgegeven via de website van de gemeente of het klantcontact centrum.

7. Speeltuintje

Dit punt is ingebracht door Saskia Remmelzwaal. Er komt nu een nieuwe bestrating/herinrichting en de vraag is of deze speeltuin ook meegenomen kan worden.

Natascha Minnebo: De speeltuin is niet van de gemeente, maar van Natuurmonumenten. Vandaar dat de gemeente er weinig aan kan doen. Natuurmonumenten wil misschien het stukje verkopen. Er is op die plek echter weinig ruimte. Er moet rekening gehouden worden met wettelijke veiligheidszones die toestellen met zich meebrengen.

8. Nieuwe besteding wijkbudget volgend jaar

Het budget voor dit jaar is op. Iedereen die een idee heeft voor 2019 ten behoeve van zoveel mogelijk mensen, kan dit kenbaar maken bij de contactcommissie.

De contactcommissie wil evt. geld uitgeven aan een extra AED voor het Oosteinde.

9. Rondvraag

De brug bij het raadhuis is in slechte toestand.

Rob Berkhout: die staat voor dit jaar op de planning.

De informatieborden die bij verschillende panden staan zijn niet leesbaar meer.

Peter Tange: deze borden zijn onderdeel van een monumentenroute en die zijn bedacht en gefinancierd door WormerWonen. De gemeente zal contact met hen opnemen en zorgen dat de borden opgeknapt worden. Indien er andere monumentale panden zijn dan hoort de gemeente dit graag (uit de zaal wordt het Verbonden Hoofd geopperd).

Dhr. Jillings: met de heer Brouwer van de gemeente was afgesproken dat alle prikkelbosjes en vruchtdragende bomen vervangen zouden worden. Later gaf de heer Brouwer aan dat hij met de contactcommissie had afgesproken om alleen de prikkelbosjes weg te halen. Dit laatste is niet bij de contactcommissie bekend. Carlijn Schopman zal dit checken bij de heer Brouwer.

De heer Baldal woont net buiten Jisp en geeft aan dat na de Jisper kermis heel veel glas bij hem in de sloot terecht komt. Hij heeft afgelopen keer 147 (plastic) glazen uit de sloot gevist.

Peter Tange: bij een evenementen aanvraag wordt ook aangegeven hoe een evenement moet worden opgeleverd. De gemeente zal in het vervolg hierover afspraken maken zodat ook deze sloot meegenomen gaat worden.

De heer Bark geeft aan dat het Franse Pad onlangs is hersteld. Helaas is dit heel slecht gebeurd en is er geen verbetering. De stenen zijn er even uitgehaald en weer hetzelfde teruggelegd. Is hier geen controle op geweest?

Rob Berkhout: in principe zou dit gecontroleerd moeten worden, maar het wordt uitgezocht door de gemeente.

Mevrouw Hartog geeft aan dat bij de wallen van de wegsloot het riet alleen wordt afgemaaid en niet weggehaald of met wortel en al wordt weggehaald. Het wordt nu alleen maar erger.

Rob Berkhout: hier worden vaker vragen over gesteld. Hij zal dit intern uitzoeken en kijken of het riet in het vervolg met wortel en al weg gehaald kan worden. Hierbij geeft hij aan dat het bestaande contract dit wellicht niet mogelijk maakt en dat het extra werk ook extra geld zal kosten. Dan is het noodzakelijk daar ook dekking voor te zoeken.

Jan Koene: het blijkt dat de maaiboot in bepaalde sloten niet onder de brug door kan.

Ditzelfde probleem geldt overigens ook voor de waterlelie. Het blijkt helaas dat de wortels van de waterlelie bijna niet weg te krijgen zijn. Deze zitten ontzettend diep.

De heer Hartog vraagt wat het maaibeleid is van de gemeente. Er wordt nu soms 3-4 weken niet gemaaid en vervolgens wordt het lange gras gemaaid en laat men het liggen. Dit is reeds diverse malen gemeld bij de gemeente.

Rob Berkhout: Het kan zijn dat er volgens het beleid niet zo vaak gemaaid wordt, maar het kan ook zijn dat de gemaakte afspraken hierover niet nagekomen worden. De gemeente zal uitzoeken wat het beleid hiervoor is. Indien noodzakelijk zal het beleid aangepast moeten worden, maar dit zal dan wel extra geld gaan kosten. Dit vraagt dan ook om voldoende financiële dekking.

De heer Overeem vraagt zich af waarom de zout- of zandbakken niet meer bij de bruggen staan. Voorheen werden deze in de winter geplaatst.

Rob Berkhout: ook deze vraag zal uitgezocht worden.

De heer Overeem: Van het Oosteinde tot het winkelcentrum zijn er geen hondenpoepbakken. Meneer heeft hierover al 2 mailtjes gestuurd, maar geen reactie mogen ontvangen.

Rob Berkhout: Misschien wordt dit bij de komende herinrichting al meegenomen. Maar dat is nu niet bekend. Nadere informatie wordt gedeeld richting de contactcommissie. Het feit dat er geen antwoord wordt gegeven op de mail geeft Rob Berkhout aan dat de gemeente de klantcontacten hoog in het vaandel heeft staan. Meneer heeft recht op een antwoord. Dit wordt nader uitgezocht.

Jim Praag: er is een aantal keren gesproken over de bestrating van de Lepelaar naar de Kerk en bij de Wolfsmolen. Is bekend wanneer dit uitgevoerd gaat worden?

Rob Berkhout: dit is vertraagd ivm herstelwerkzaamheden aan de beschoeiing. De voorbereiding loopt tot eerste kwartaal 2019. Er is wel een verandering in de eerdere plannen: het verkeer wordt wel gestremd van 9:00 tot 16:00 uur.

Einde: 21:58 uur